

批發及零售業 Wholesalers and Retailers

銅獎
Bronze Award



日本命力

日本命力健康食品

康盟有限公司 Concord Alliance Limited

日本命力健康食品有限公司 Meiriki Japan Company Limited

日本命力致力宣揚和實踐「愛護地球，珍惜資源」的環保理念。透過循環再用及物資回收，在零售、生產、物流等層面推動環保教育及低碳飲食。

Meiriki is committed to promoting and implementing the principle of "Love our earth and Cherish our resources". Through recycling and collection of used materials, we promote environmental education and low-carbon diet in our retail, production and logistics processes.



於零售點推行「回收包裝盒大行動」，回收的包裝盒會作陳設用途。
Launching the "Outer boxes recycling project" in all retail shops. The outer boxes collected are re-used as display boxes.



營養師團定期舉辦低碳素食班等環保活動。
The Nutritionist Team regularly organises environmentally friendly workshops, such as "Low-Carbon Vegan Diet".



以歐盟IV型貨車運送產品，並細心規劃路線，減少碳排放。
A Euro 4 Truck is used in delivering goods. The delivery routes are carefully designed so as to minimise carbon emission.



產品包裝使用環保設計，以低揮發性的植物性油墨印刷，並使用循環再造紙及可分解塑膠。
Product packages adopt eco-friendly design, which are printed with vegetable-based inks with low volatility and on recycled paper and biodegradable plastics.